
Dagsorden bestyrelsesmøde på skype 06/12-23 kl. 19.30

Alle deltog ingen afbud

1. Nyt fra klasserepræsentanterne

Der arbejdes på diverse kompensationerordninger

Der arbejdes på reglementer for Junior og Extreme

2. Nyt fra formanden

Formanden har ønsker om at vi arbejder videre på træning for alle,
udstillinger med videre

3. Nyt fra kasserer

Økonomien er til at der kan laves arrangementer

4. Generalforsamling

Forløb godt efter bestyrelsens forventninger

5. Planer for 2024

Der arbejdes på 2 træninger en før DM 1 og en træning midtvejs. Der
arbejdes på, at den ene skal være i samarbejde med BU.

6. Evt.

Ingen



7. Næste møde

Mandag d. 1/1 2024 kl.19.30

8. Godkendelse af referat

Alle bestyrelsesmedlemmer og godkendt referatet


